
INFORMACJA Z PRAC BURMISTRZA 

MIASTA I GMINY KĘPNO 

w okresie od dnia 26 czerwca 2015 r. do dnia 9 lipca 2015 r. 

 

1. Oświata, Kultura, Sport i Fundusze Europejskie 

 

1.1 Nadzieje Kępna 2015 

W środę, 24 czerwca 2015 r. w hali KOSiR odbyła się uroczystość „Nadzieje Kępna”, podczas 

której już po raz czternasty w sposób szczególny uhonorowani zostali najwybitniejsi i 

najbardziej wszechstronni uczniowie kończący szkoły gimnazjalne na  terenie  Miasta i Gminy 

Kępno.   

W tym roku spośród 283 absolwentów gimnazjów zaszczytny tytuł „Nadziei Kępna” otrzymało 

22 najlepszych. Podczas uroczystości odebrali oni wyróżnienia z rąk Burmistrza Piotra Psikusa 

oraz Przewodniczącego Rady Miejskiej Andrzeja Stachowiaka. Tradycyjnie też podziękowania 

i gratulacje przekazano rodzicom i dziadkom obdarzonych tytułem absolwentów.  

Wyróżnienia „Nadzieje Kępna” od roku 2002 przyznawane są uczniom kończącym gimnazja, 

którzy wykazują się w danym roku szkolnym: szczególnymi osiągnięciami naukowymi, w tym 

w szczególności zdobyciem tytułu laureata lub finalisty szczebla wojewódzkiego olimpiad 

naukowych oraz konkursów przedmiotowych, osiągnięć sportowych i kulturalnych przy 

jednoczesnej wysokiej średniej ocen -  minimum 5,0. 

Wpływ na wyróżnienie mają również  kreatywność ucznia, zaangażowanie w pracę szkoły, 

wrażliwość i uwarunkowania otaczającego ich środowiska. 

Uczniowie pretendujący do miana „Nadziei Kępna” typowani są przez poszczególnych 

dyrektorów gimnazjów, którzy po konsultacjach z wychowawcami klas wyłaniają uczniów 

proporcjonalnie do ilości oddziałów w szkole, biorąc powyższe kryteria pod uwagę.  

Uroczystość uświetnili uczniowie Państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia im. Aleksandra 

Tansmana w Kępnie. 

 

Tegoroczni laureaci to: 

Gimnazjum Nr 1 im. Polskich Olimpijczyków w Kępnie 

Kamil Hojka 

Klaudia Kulesza 

Natalia Paradowska 

Mateusz Śniegocki 



Jakub Zagórski 

Agnieszka Żłobińska  

 

Gimnazjum Nr 2 im. K. K. Baczyńskiego w Kępnie 

Bartosz Bęś 

Weronika Kostusiak 

Agata Najdek 

Mateusz Nasiadek 

Klaudia Noculak 

Wiktor Rybczyński 

Jagoda Tuz 

Filip Urbaniak 

Radosław Wróbel 

 

Gimnazjum im. Ks. Z. Peszkowskiego w Krążkowach 

Katarzyna Bacińska 

Klaudia Rzepka 

Bartosz Zadka 

 

Gimnazjum im. Jana Pawła II Mikorzynie 

Jagoda Gania 

Julia Hojeńska 

Weronika Owczarek 

Weronika Walczak 

 

1.2 Muzyczne Lato  

W dniu 26 czerwca 2015 r. na kępińskim Rynku zainaugurowany został cykl piątkowych 

koncertów przy fontannie. Koncerty odbywać się będą w każdy wakacyjny piątek o godzinie 

19:30. Jako pierwszy wystąpił kępiński zespół Queento Band. W dniu 3 lipca odbyła się gala 

muzyki dance, która z uwagi na przewidywaną większą ilość osób została zorganizowana na 

terenach KOSiR. Do końca wakacji zaprezentują się jeszcze Dariusz Pietrzykowski, Orkiestra 

Dęta OSP Wieruszów, Mateusz Słowikowski, Mariusz Pacyna z zespołem, Elio Cruz, Chór 

Jutrzenka, uczestnicy warsztatów wokalnych organizowanych przez KOK, zespoły 

rock&blues. 



 

2. Rozwój 

 

Przetargi ogłoszone:   

 

1. „Przebudowa ciągu ulic gminnych: Alei Marcinkowskiego, Poniatowskiego, Kościelnej  

i Staszica obejmująca zakresem projekt "Poprawa dostępności komunikacyjnej centrum 

usługowo-kulturalnego miasta Kępna" 

Ogłoszony: 25 czerwca 2015 r. , planowany termin otwarcia ofert: 10 lipca 2015 r. 

 

 

Przetargi w trakcie oceny ofert  

1. Budowa obiektu z przeznaczeniem na działalność dziennych opiekunów w 

Krążkowach”, 

Została złożona 1 oferta.  

2. „Przebudowa drogi gminnej w Krążkowach ( Olendry) – etap II  ” 

Zostały złożone 5 ofert 

 

Przetargi rozstrzygnięte - brak 

 

Przetargi unieważnione:  brak 

 

ZAPYTANIA OFERTOWE ROZSTRZYGNIĘTE:  

1. Zakup i dostawa tłucznia bazaltowego na drogi Gminne) 

Termin otwarcia ofert: 26 czerwca 2015 r. 

          Zamawiający po rozpatrzeniu ofert postanowił powierzyć wykonanie zadania 

Dostawcy: 

F.H.U. "ARTMIX" Monika Lewek Mikorzyn 102A, 63-600 Kępno – cena oferty - 

101.905,56 zł brutto - 100,00 pkt. (kryterium: cena – 100%) 

Oferta wybranego Wykonawcy jest najtańszą ofertą ofertą złożoną w przedmiotowym 

postępowaniu.   

2. Odnowa oznakowania poziomego dróg gminnych (z wyłączeniem strefy  płatnego 

  parkowania) na terenie Gminy Kępno w 2015r” 

Termin otwarcia ofert: 26 czerwca 2015 r. 

          Zamawiający po rozpatrzeniu ofert postanowił powierzyć wykonanie zadania 

Wykonawcy: 

PPUH “Dario” Dawid Frala Myjomice 12A, 63-600 Kępno – cena oferty - 32 740,50 zł 

brutto - 100,00 pkt. (kryterium: cena – 100%) 



 

BIEŻĄCE 

- obsługa interesantów w zakresie dróg gminnych 

- wydawanie zezwoleń na umieszczanie w pasie drogowym urządzeń obcych (kanalizacji 

teletechniczna); Kierzno, Mikorzyn, Rzetnia, Hanulin  

  

UMOWY dotyczące: 

1) opracowania „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Kępno" 

a) z dnia 18 czerwca 2015r. 

b) Eko-Efekt Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie, 02-679 Warszawie, przy ul. 

Modzelewskiego 58A/89 

c) wynagrodzenie ryczałtowe  w wysokości 67 650zł brutto 

 

 

Zarządzenie Nr 105/2015 z dnia 3 lipca 2015 roku w sprawie oddania w dzierżawę na okres 5 

lat, w trybie bezprzetargowym części nieruchomości położonej w Kępnie, przy  

ul. Broniewskiego. 

 

 

 

 

3. Spotkania i rozmowy Burmistrza Miasta i Gminy Kępno 

 

3.1 26 czerwca spotkałem się z Prezesem Spółki Projekt Kępno Januszem Nowakiem i 

Przewodniczącym Rady Nadzorczej Spółki Aleksandrem  Woźniakiem. Spotkanie dotyczyło 

omówieniu stanu przygotowania spółki do prowadzenia strefy płatnego parkowania od dnia 01 

sierpnia br., wzajemnych umów w tym zakresie [gmina – spółka], najmu pomieszczeń przy ul. 

Kościuszki oraz adresu spółki. 

 

Również tego dnia uczestniczyłem w inauguracji programu „Bezpieczny Senior” Jest to 

wspólna inicjatywa stowarzyszenia "Nasz Bezpieczny Powiat Kępiński" oraz KPP w Kępnie, 

we współpracy z jednostkami samorządu terytorialnego. W Kępińskim Ośrodku Kultury 

spotkałem się z seniorami wspólnie z Komendantem Waldemarem Tyrańskim. W spotkaniu 

uczestniczył także Rafał Pawlicki, ratownik medyczny, który wyjaśnił obsługę AED oraz 

prawidłowe zachowanie w przypadku zasłabnięcia osoby znajdującej się w pobliżu nas. 

 

Również tego dnia uczestniczyłem w otwarciu festiwalu „Muzyczne Lato w Kępnie”. Koncert 

Queento Band z Kępna zapoczątkował serię wydarzeń które będą się odbywały w każdy 

wakacyjny piątek od godziny 19:30. 



 

3.2 29 czerwca spotkałem się z Prezesem Januszem Nowakiem i Przewodniczącym  Rady 

Nadzorczej ADM - Dariuszem Kowalskim spotkanie dotyczyło omówieniu zasad finansowania 

działalności spółek komunalnych [ możliwości emisji obligacji przez spółki],: ADM i Projekt 

Kępno. 

 

3.3 30 czerwca spotkałem się z Kierownikiem Klubu Marcinki Kępno Pawłem Falszewskim 

który poinformował mnie o sytuacji sportowej klubu, o planach dotyczących szkoleń 

młodzieży. 

 

Również tego dnia spotkałem się z Dyrektor Kępińskiego Ośrodka Kultury Anną Niesobską. 

W spotkaniu uczestniczyła również Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Funduszy 

Europejskich Małgorzata Frala-Kędzior. 

Spotkanie dotyczyło organizacji koncertów ,,Muzycznego Lata”, organizacji Rozynek które w 

tym roku odbędą się w Kępnie. Omówiliśmy sytuacje finansową KOK, wykorzystanie budynku 

Sokolni ,oraz bieżące funkcjonowanie jednostki. 

 

Również tego dnia spotkałem się z komitetem budowy pomnika Żołnierzy Wyklętych w 

Kępnie. Inicjatorzy budowy pomnika chcieliby aby powstał on przy ul. Kościuszki na skwerze 

znajdującym się przed Biblioteką Samorządową. Poinformowałem że decyzje dotyczące m.in. 

powstania pomników leżą w kompetencjach Rady Miejskiej i to radni muszą wypowiedzieć się 

i zadecydować w formie uchwały w sprawie wniosku.  

W spotkaniu udział wziął Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

 

3.4 2 lipca spotkałem się z Prezesem MZO Ostrów Wielkopolski Andrzejem Strykowskim i 

Naczelnikiem Wydziału Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego Ostrów Wlkp.. Spotkanie [ z 

inicjatywy przedstawicieli Ostrowa Wlkp.], dotyczyło wymianie doświadczeń w zakresie 

gospodarki odpadami. W spotkaniu udział wziął Zastępca Burmistrza oraz przedstawiciele 

Wydziału Rozwoju UMiG. 

 

3.10 Uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Oświaty RM, podczas którego omówiono m.in.: 

1/ wyniki nauczania w szkołach 

2/ projekty uchwał przygotowane na dzisiejsza sesje RM 



 

Również tego dnia spotkałem się z prezesami spółek komunalnych. Tematem spotkania była 

organizacja pikniku ekologicznego, podczas którego będą się prezentacje działalności każdej 

ze spółek. W spotkaniu udział wzięli : j.w., oraz Naczelnik Wydziału Oświaty…, dyrektor 

KOK. 

 

 

3.5 W dniu 3 lipca  uczestniczyłem w otwarciu Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie. Podczas 

uroczystości przedstawiono historię ostrzeszowskiego sądownictwa. Przybyło wielu 

znamienitych gości, Między innymi Minister w Kancelarii Prezesa Rady Ministrów Senator 

Andżelika Możdżanowska, Poseł Przemysław Krysztofiak, oraz wielu prezesów sądów. Gminę 

Kępno reprezentował Burmistrz Piotr Psikus. Oficjalnego przecięcia wstęgi dokonał sam 

Minister Sprawiedliwości - Borys Budka. 

 

Również tego dnia uczestniczyłem u kolejnym koncercie „Muzycznego Lata w Kępnie’ który 

odbył się na terenie KOSIR. Motywem przewodnim wydarzenia była muzyka Disco Polo. 

Wystąpiły zespoły Power Play i Soleo. Zabawę taneczną poprowadził Dj Daniel Tarchała. 

 

3.6 5 lipca uczestniczyłem w obchodach 50-lecia LZS Ostrówiec. Na uroczystości która odbyła 

się Domu Ludowym przedstawiono rys historyczny zespołu sportowego. Rozmawiałem 

również o bieżącej działalności organizacji i perspektywach na przyszłość. Na koniec 

zwiedziłem wyremontowane zaplecze LZS. 

 

3.7 6 lipca w ratuszu odbyło się spotkanie dotyczące budowy krytej pływalni. Podczas 

spotkania omówiony został harmonogram prac dotyczący budowy pływalni, możliwe źródła 

finansowania inwestycji i eksploatacji obiektu. Omówione zostały założenia do ogłoszenia 

konkursu dotyczącego koncepcji architektoniczno-przestrzennej.. 

W spotkaniu udział wzięli : Prezes Spółki Projekt Kepno, Przewodniczący Rady Nadzorczej 

Spółki Projekt Kepno i ADM Sp. z o.o., Zastępca Burmistrza.  

 

3.8 W dniu 7 lipca spotkałem się z Komendantem Policji w Kępnie z którym rozmawiałem 

m.in.: 

1/ dofinansowaniu działalności policji w 2016 roku 

2/ przypadającym w dniu 24.07.br., święcie policji 



3/ sprawach, wnioskach, uwagach zgłaszanych przez radnych RM, a dotyczących pracy policji. 

 

Również tego dnia odbyła się moja kolejna konferencja prasowa podczas której omówiłem: 

1/ projekty uchwał przygotowane na najbliższą sesje RM 

2/zielone wakacje z profilaktyka 

3/ piknik ,,Kępno chce być EKO” 

4/ zakup auta dla OSP Mechnice 

 

Opracował K.Godek 


